



Presidiet

PROTOKOLL
16.15
2018-05-14 16:15
Styrelsen

Styrelsemöte 16

Närvarande presidium

| | | |
|------------------|---|-------------------------|
| Oskar Hansson | Kårordförande | <i>mötesordförande</i> |
| Alexander Nymark | Vice kårordförande med utbildningsansvar | <i>mötessekreterare</i> |
| Lovisa Tillström | Vice kårordförande med studiesocialt ansvar | (t.o.m. §10) |

Närvarande ledamöter

| | |
|-----------------|--------------------|
| Gustav Ekström | |
| Linnea Karlsson | |
| Rasmus Silfver | |
| My Bodin | <i>(justerare)</i> |
| Nils Rood | |

Adjungeringar


Saga Cornelius (t.o.m. §10)


Ej närvarande


§ Ärende

Beslut/kommentar

- | | |
|-----------------------------|--|
| 1. Mötets öppnande | Ordförande Oskar Hansson förklarar mötet öppnat klockan 16.18. |
| 2. Val av justerare | My Bodin utses. |
| 3. Val av sekreterare | Dagens skrivbiträde är Alexander Nymark. |
| 4. Justering av röstlängden | Närvaron registreras. Styrelsen är beslutsmässig. |


ordf


sek


jus



5. Mötes behöriga utlysande
Mötet är behörigt utlyst.
6. Adjungeringar
Saga Cornelius adjungeras in med närvaro- och yttranderätt.
7. Fastställande av föredragningslistan
GDPR som ny punkt 9. Ny punkt 11 om uppdatering om presidialernas hälsa. Konsekvensändringar.
8. Föregående mötesprotokoll
Föregående mötesprotokoll saknas pga en kommunikationsmiss. Ska lösas snarast.
9. GDPR
Oskar föredrar punkten. Allt är kaos, och ingen vet exakt vad som gäller. Presidiet valde att lägga lösenord på dokumentarkivet för att vara på den säkra sidan. Sittande presidium ska börja förbereda sig för GDPR med att skriva en policy/riktlinje, men mer arbete kommer att behöva göras nästa verksamhetsår.
10. VP 17/18
Lovisa föredrar. Styrelsen diskuterar arbetsgruppens förslag på ny VP för nästa verksamhetsår. Alexander yrkar på att skicka tillbaka dokumentet till Alexander och Lovisa (som var i arbetsgruppen) med styrelsens föreslagna ändringar, innan den lyfts till FUM

Styrelsen beslutar

att bifalla Alexanders yrkande.

Ordningsfråga

Saga och Lovisa lämnar mötet klockan 18.02

11. Budget 17/18

Oskar föredrar punkten. Styrelsen diskuterar arbetsgruppens förslag på ny budget för nästa verksamhetsår. Gustav yrkar på att delegera ordföranden till att sammanställa och förtydliga dokumentet.

Styrelsen beslutar

att bifalla Gustavs yrkande.


ordf


sek


jus

- | | |
|-----------------------|--|
| 12. Presidiets hälsa | Bordläggs. |
| 13. Övriga frågor | Inga övriga frågor föreligger. |
| 14. Nästa mötestid | Nästa mötestid sätts till den 28:e maj, 15–18. |
| 15. Mötets avslutande | Oskar Hansson avslutar mötet 18.50. |

Vid protokollet



Oskar Hansson
mötesordförande



Alexander Nymark
mötessekreterare



My Bodin
justerare



ordf sek jus